
Begin 2020 koopt de gemeente een bos van vijf hectare met 
enkele vijvers op de grens van Schulen en Berbroek. Wij 
zijn tevreden met de aankoop van dit openbaar stukje bos 
en willen er iets � jns mee doen voor de gemeenschap.  

Zodra de gemeente de aankoop aankondigt op Facebook 
kruipt Herk spontaan in de pen en deelt ideeën, gaande van 
een speelbos, wandelpaden, een Finse piste tot een honden-
losloopweide. Kortom: de Herkenaar wil graag betrokken 
worden bij de ontwikkeling van het bos. 

In plaats van een raadpleging van de buurt stelt het be-
stuur een studiebureau aan om een visie voor het bos uit te 
werken. Geen inspraak dus, wat het bestuur nochtans zegt 
belangrijk te vinden. Terwijl de plannen op zich laten wach-

ten, beslist het Herkse bestuur het bos ‘al wat te fatsoeneren 
en open te stellen’. 

Het bos wordt halfleeg gekapt. Het ‘fatsoeneren’ houdt het 
kappen in van 55 eiken, 3 berken en 75 populieren. 133 bo-
men is wel een heel groot aantal. Een Herkenaar krijgt geen 
vergunning om een boom te kappen zonder een voorstel om 
nieuwe bomen aan te planten. Het bestuur is voor zichzelf 
heel wat minder streng en compenseert niet.  

We herhalen hier ons voorstel om bijkomende aanplantingen 
te doen aan de Finse piste in Donk. Op die manier volgen 
we in onze gemeente de regels die voor iedereen gelden en 
houden we ons bosareaal in stand.

Het Leemkuilbos
Andere regels voor bestuur dan voor Herkenaren?

Komt er een fusie in Herk-de-Stad?

Lees meer op pagina 2.
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PFOS in de Melsterbeek in Donk 

N-VA vraagt onderzoek
Het bedrijf Tenneco uit Sint-Truiden loost al jaren PFOS in de Melsterbeek. PFOS is 
een vervuilende chemische stof die schadelijk kan zijn voor de gezondheid. 

Het bedrijf kreeg in het verleden herhaal-
delijk lozingsvergunningen voor PFOS van 
de provincie en de stad Sint-Truiden. Die 
lieten het bedrijf toe om de norm van 0,1 
microgram per liter te overschrijden. Maar 
zelfs die soepelere lozingsnorm haalde het 
bedrijf niet altijd.

11 x meer PFOS dan norm
Uit een studie van de UAntwerpen (2018) 
blijkt dat vissen uit de Melsterbeek tot elf 

keer meer PFOS bevatten dan de norm. 
Dat zijn verontrustende resultaten. Van-
waar komt deze vervuiling? Is er een ver-
band tussen de lozingen van Tenneco en 
de hoge PFOS-waarden in de Melsterbeek? 

Schuldig verzuim
Karolien Grosemans vraagt minister van 
Omgeving Zuhal Demir (N-VA) om de 
zaak snel te onderzoeken. “Het water van 
de beek wordt gebruikt om fruitbomen te 

besproeien en er grazen koeien. Afgelopen 
zomer waren er zelfs nog kinderen aan het 
zwemmen. Als we dit niet grondig onder-
zoeken doen we aan schuldig verzuim”, 
aldus Grosemans. Ze dringt aan op een 
onafhankelijk onderzoek naar de lozingen.

Bestuur wil geen noodwoning: “Te veel luxe”
Een noodwoning is een woning die een 
gemeente tijdelijk aanbiedt aan inwoners 

die plots geen dak meer boven hun hoofd 
hebben, bijvoorbeeld in noodgevallen 
zoals een woningbrand. Toch heeft de 
gemeente er nog altijd geen. Recent kwam 
een gezin uit Berbroek op straat terecht na 
een woningbrand. 

'Te duur'
Het gezin wordt opgevangen in een wo-
ning in slechte staat. Het vocht loopt er 
van de muren en de verwarming is vaak 
defect. De woning is niet geschikt voor 
mindervaliden en kleine kinderen, terwijl 

dit gezin wel degelijk kleine kinderen heeft 
en de man afhankelijk is van zijn rol-
stoel. Toen we de situatie bij de bevoegde 
schepen (CD&V) aankaartten, reageerde 
hij: “We moeten niet voor te veel luxe 
zorgen, anders gaan ze er misschien niet 
meer uit. Een noodwoning is ook te duur”. 
De N-VA betreurt die reactie en pleit 
voor een menswaardige opvang. Waarom 
niet met Halen en Lummen rond de tafel 
zitten om gezamenlijk een toegankelijke 
noodwoning te voorzien? Er staan immers 
meerdere gemeentelijke panden leeg.

Kleuters in Herk-de-Stad leggen 
eerste taalscreening af
Vlaams minister van Onderwijs Ben 
Weyts (N-VA) voert dit schooljaar 
de KOALA-test in voor alle 
kinderen uit de derde kleuterklas. 
“Deze taaltest legt vroegtijdig een 
mogelijke taalachterstand bloot 
die in de rest van het schooljaar 
weggewerkt kan worden”, 
verduidelijkt Karolien Grosemans. 
In Limburg spreekt 17,3 procent van 
de kleuters thuis geen Nederlands, 
in Herk-de-Stad is dat 10 procent. In 
die groep is er een grotere kans op 
taalachterstand. 

“Deze KOALA-test maakt dat alle kinderen dankzij remediëring met gelijke 
kansen aan de start van het lager onderwijs komen. Zo verhinderen we dat 
zij de hele schoolcarrière achterop zouden moeten hinken”, besluit Karolien 
Grosemans.

Fusie? Het bestuur 
maakt rare sprongen
De Vlaamse Regering adviseert kleinere 
gemeenten om fusies aan te gaan of doorgedreven 
samenwerkingsverbanden op te zetten. Zo 
zijn deze gemeenten beter gewapend tegen de 
uitdagingen van de toekomst. Hoe de Herkse 
coalitie dit ziet, komen we niet te weten. “Voor 
een visie hierover is het veel te vroeg”, aldus de 
burgemeester. 

Nadat we al signaleerden dat het bestuur in het 
geheim gesprekken voert met Lummen en Halen, 
blijkt nu ook dat er naar Vlaams-Brabant gekeken 
wordt met Kortenaken en Geetbets. Eerder werd 
de deur voor Hasselt al gesloten, omdat we dan 
veel van onze eigenheid zouden verliezen.

Openheid komt er niet en we vermoeden dat het 
bestuur zich niet zozeer zal laten leiden door het 
belang van de Herkse inwoners, maar door het 
eigenbelang van de bestuurders zelf.

Het stadsbestuur 
vindt een noodwoning 
‘te veel luxe’.

herk-de-stad@n-va.be

2



Gemeenteraadslid Johny Franssen 
fluit bijna elk weekend wedstrijden 
als volleybalscheidsrechter. 

De jeugdvoetbalvelden in 
Schulen worden binnenkort 
verlicht met energiezuinige 
ledverlichting.

Bestuursleden Katrien Vanerum en Kristof Claes zetten zich in 
als vrijwilliger bij voetbalclub Amandina in Schakkebroek.

Verschillende bestuursleden houden 
het hele jaar door de Herkse straten 
proper. Ze werken mee aan de actie 
Mooimakers, een Vlaams initiatief 
tegen zwerfvuil en sluikstort.

De boomgaard in Donk (Donckgaerd) 
zal na jarenlange verwaarlozing eindelijk 
onderhouden worden door de gemeente. 
Goede beslissing!

Gemeenteraadslid 
Danny Jamers is ook 
actief als voorzitter 
van het Gemengd 
Sint-Martinuskoor.

Het Welzijnsloket in de Cirkel is geopend. Je kan er terecht 
met allerlei vragen over je pensioen, gezinszorg, vrije 
tijd… Meer info vind je op de website van de gemeente.

Onze partij vierde dit 
jaar haar 20-jarig be-
staan en dat werd uiter-
aard gevierd. Ook in het 
Vlaams Parlement kon 
de taart niet ontbreken.

We kregen al heel wat respons op ons 
e-mailadres wateroverlast.herkdestad@gmail.com.
Reacties blijven welkom!

Gemeenteraadslid Johny Franssen 
fluit bijna elk weekend wedstrijden 
als volleybalscheidsrechter. 

De boomgaard in Donk (Donckgaerd) 
zal na jarenlange verwaarlozing eindelijk 
onderhouden worden door de gemeente. 
Goede beslissing!

Onze buren van N-VA Halen organiseerden 
een gespreksavond met Theo Francken. Wij 
waren er graag bij!

Verschillende bestuursleden houden 

Weetjes

www.n-va.be/herk-de-stad 



Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


